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PROTOKOL Nr XLIll/2014 

z czterdzicstej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytcj w dniu 26 czenvca 2014 r. w godzinach 15,00 -17,30 

w Urzl!dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 283IXLIllI2014 w sprawie zmian w WPF. 
2. Uchwala Nr 284/XLIII/2014 w sprawie zmian uchwaly budzetowej na 2014 rok. 

3. Uchwala Nr 285IXLIll/2014 w sprawie uchylerua Uchwaly Nr 274/XLIII2014 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 29.05 .2014 r. w sprawie zaciqgni,<cia pozyczki drugoterrninowej. 

4. Uchwala Nr 286IXLIllI2014 w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 27S/XLn /20 14 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dilla 29.05.2014 r. W sprawie zaciqgni,<cia pozyczki dfugoterminowej. 

5. Uchwala Nr 287IXLflI/2014 w sprawie zaciqgni,<cia pOZyczki drugoterminowej. 
6. Uchwala Nr 288IXLIIII2014 w sprawie zaciqgni,<cia pOZyczki dlugoterrrunowej 
7. Uchwala Nr 289IXLIll/2014 w sprawie zmiany uchwaty z dnia 22 lutego 2005 r. w sprawie 

utworzenia Zesporu Ekonomiczno-Administracyjnego Oswiaty Samorz'ldowej Gminy i Miasta 

Koziegtowy oraz nadania Statutu. 
8. Uchwala Nr 2901XLill12014 w sprawie zmiany Statutu Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy 

Spolecznej w Kozieglowach. 
9. Uchwala Nr 2911XLlII/2014 w sprawie upowai:nienia Dyrektora Gminno-Miejskiego 

Osrodka Pomocy Spolecznej w Kozieglowach do prowadze11ia post'<Powafl z zakresu 
pomocy material11ej 0 charakterze socjal11ym. 

10. Uchwala Nr 2921XL11ll2014 w sprawie przyj,<cia Strategii Rozwi'lzywania Problem6w 
Spolecznych Gmi11Y Kozieglowy 11a lata 2014-2018. 

11. Uchwala Nr 2931XL1lI/2014 w sprawie przyj~cia Strategii Rozwoju Gminy i Miasta 
Kozieglowy na lata 2014-2020. 

12. Uchwala Nr 294IXLUl/2014 w sprawie przyj«cia "Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy 
i Miasta Koziegtowy na lata 2012-2015". 

13. Uchwala Nr 295IXLIIII2014 w sprawie wyrai:enia zgody 11a przedruzenie umowy dzierzawy 

(kiosk "RUCH" w Kozieglowach). 
14.Uchwala Nr 296IXLIIII2014 w sprawie nabycia nieruchomosci w Nowej KUZ11icy 

z przeznaczeniem na plac zabaw. 

Uchwaly stanowi'lzat'lczniki nr 1- 14 do protokolu. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja 

Radnych obec11ych na sesji : 15 
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli : 
Prezes Stowarzyszenia Partnerstwa P61nocnej Jury Palni Halina Palarz 
Pracownik Biura PP J PatU Aleksandra Stachura 

Bunnistrz Gminy i Miasta Kozieglowy Pan Jacek SIc<czka 
Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan Mariusz Morawiec 
Skarbnik GiM Patli Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof B'IJ< 
Dyrektor ZUK Patl Zbigniew Polak 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor M-G Osrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja 
Radca prawny Urz«du GiM Pan Slawomir Kania 

Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieglowy 
Przewodnicz1l.cy Samorz1l.du MieszkaiJ.c6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 

Porzlldek obrad sesji: 

1. Otwat'cie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji . 
3. Powolatlie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Infofmacja 0 realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju - informacji 0 zrealizowanych projektach 

w gminach czlonkowskich Partnerstwa P61nocnej Jury i osi~nic<tych rezultatach . 
5. Podjc<cie uchwaly w sprawie zmian w WPF. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian uchwaly budzetowej na 2014 rok. 
7. Podjc<cie uchwaly w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 274IXLIlI2014 Rady Gminy Miasta 

Kozieglowy z dnia 29.05 .2014 r. w sprawie zaci~nic<cia pozyczki dlugoterminowej. 
8. Podj~cie ucbwaly w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 275IXLIII2014 Rady Gminy Miasta 

Kozieglowy z dnia 29.05.2014 r. w sprawie zaci~ni~cia pozyczki dlugoterminowej . 
9. Podj~cie uchwaly w sprawie zaci~ni~cia pozyczki dlugoterminowej . 
10. Podjc<cie uchwaly w sprawie zaci~ni~cia pozyczki dlugoterminowej. 
1 J. Podj«cie uchwaly w sprawie zmiatly uchwaly z dnia 22 lutego 2005 1". W sprawie utworzenia 

Zespolu Ekonomiczno-Administracyj nego Oswiaty SatllorZ1\.dowej Gminy Miasta 
Kozieglowy oraz nadania Statutu. 

12. Podj«cie uchwaly w sprawie zmiany Statutu Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach. 

13. Podj~cie ucbwaly w sprawie upowa:inienia Dyrektora Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy 
Spolecznej w Kozieglowach do prowadzenia post«powan z zakresu pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym. 

14. Podj~cie uchwaly w sprawie przyj<::cia Strategii Rozwi1l.zywatlia Problem6w Spolecznych 
Gminy Kozieglowy na lata 2014-2018. 

15. Podj<::cie uchwaly w sprawie przyj«cia Slrategii Rozwoju Gminy i Miasta Kozieglowy na lata 
20 14-2020. 

16. Podj«cie uchwaly w sprawie przyj«cia " Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy i Miasta 
Koziegtowy na lata 2012-201 5". 

17. Podj«cie lIchwaly w sprawie wyra:ienia zgody na przedluzenie umowy dziert.awy (kiosk 
"RUCH" w Kozieglowach). 

18. Podj~cie ucbwaly w sprawie nabycia nieruchomosci w Nowej Kuinicy z przeznaczeniem na 
plac zabaw. 

19. Sprawozdanie Burmistr.UI Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 
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20. lnformacja Przewodnicz<lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 
micedzysesyjnym. 

21.lnterpelaeje i zapytania radnych . 
22. Wolne wnioslci . 
23. ZakoDczenie obrad 43 Sesji. 
Porzlldek obrad sesji oraz zaproszenia i zawiadomienia stanowill za1llcznik ill" 15 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczllca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk dokona!a 
otwarcia sesj i, powitala przybylych na sesjce radnych, zaproszonych gosci oraz wszystlcich 
zebranych. Przewodnicz<lca Rady stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnyeh i sohys6w i stano will za!llczniki ill 16, 17 do protoko1u. 

Nim przystllPiono do realizacji porzlldku obrad sesji harcerlci z 33 Srodowiskowej Dmzyny 
Hareerskiej w Kozieg!6wkach wrceczyly Burrnistrzowi GiM statuetkce - w podzi~kowan iu za 
wieloletnill wsp61prac~ i wsparcie przy urzlldzeniu harc6wlO. Zaprosity zebranych na oficjalne 
otwarcie hare6wki, kt6re odb~dzie siC( w rniesillcu wrzesniu br. 
Burrnistrz Pan Jaeek SIC(ezka podkreslil, ze jest to statuetka r6wniez dla ealej Rady GiM, kt6ra 

angaZuje si~ i wspiera dzialalnosc dmzyny. Zapewnil, ze w dalszyrn ci~ wspierane b~dll 

organizaeje pozarzlldowe , w tym jedyna druzyna hareerska, kt6ra obejmuje obszar ealej Gminy. 
Podkrdlil. ze srodki linansowe Sll wa:i:ne, ale do realizacji wielu zadail jeszeze eenniejsza jest 

iniejatywa oddolna. 
Przewodniez<lea Rady podkreslila, ze przekazywane srodki nie sll wielkie, ale dziceki 
zaangazowaniu barcerzy i ieh rodzie6w powstalo miejsee dla harcerzy. 

Ad. pkt2 

Przewodniezllca Rady Pani Joanna Ko!odziejezyk poinfomlowa!a, ze protok6! 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl na tabliey ogloszen przy Biurze Rady, kazdy mial mozliwosc 
zapoznania siC( z nim. Zapytala ezy radni b<;:dll zglaszali uwagi do protokolu. 
Radni tue zg!aszali uwag do protokolu z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla siC( w dniu 29.05.2014 r. 
Protok6! z poprzedniej Sesji przyjC(ty zostal jednoglosnie. 

Ad. pkt3 

Rada GiM Kozieglowy jednog!osnie powo!a!a KornisjC( Uchwa! i Wniosk6w w skladzie: 
I. Pan Miroslaw Flak 
2. Pan Marian Sztnulcier 

3. Pan Darnian Cesarz 
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Ad. pk! 4 

Prezes Stowarzyszenia "Partnerslwo P61nocnej Jury "Pani Halina Palarz przedstawi!a zarys 
10-letniej historii powstania i dzia!alnosci Stowarzyszenia. We wrzesniu 2004 roku 9 gmin 

polozonych w p6!nocnej cz,<sci Jury Krakowsko-Cz,<stochowskiej postanowilo rozpOCZl\.C 
wsp6!prac~ w celu skorzystania z szans Jakie daje Pilotazowy Program LEADER +. 
Przedstawiciele gmin Jan6w, Kozieglowy, Lel6w, Mst6w, Niegowa, Olsztyn, Poraj, Przyr6w 
i Zarki wspierani przez lokalnych koordynator6w projektu we wrzesniu rozpocz,\!li prac,< nad 
przygotowaniem projektu Partnerstwa P6lnocnej Jury. LEADER to idea partnerstwa 
trojsektorowego, skupiaj~cego oprocz sruTIorZl\.du rowniez przedstawicieli sektorow 
gospodarczego i spolecZl1ego. W zwi~zku z tym gminy zaprosily do wspolpracy lokalnych 
lider6w, przedstawicieli organizacji spo!ecZl1ych oraz przedsi~biorc6w. W ten spos6b 
zainicjowano I Schemat Pilotazowego Programu LEADER +. KOllsekwencj~ podj,<tych dzialail 

bylo zorgan izowanie konferencji w Zarkach w dn. 22.09.2005r. , gdzie przy udziale 100 os6b 
powolano Stowarzyszenie Partnerstwo Polnocnej Jury, w celu nadania formy prawnej powstalej 
Lokalnej Grupie Dzia!ania. R6wnoczesnie trwaly prace zmierzaj~ce do stworzenia Zintegrowanej 
Strategii Rozwoju Obszar6w Wiejskich dla obszaru PPJ (ZSROW). Ten waZlly dokument by! 
odzwierciedleniem woli mieszkaitcow obszaru. Prowadzono szerokie konsultacje spolecZl1e, 
ktorych podsumowaniem byla zorganizowana w dn. 09.02.2006r. konferencja konsultacyjna 
dotycz~ca ksztahu strategii. Punktem wyjscia strategi i by!o pi,<c gl6wnych cel6w okreslonych 
z udzialem mieszkailcow. His!oryczll'l. dat'l. byl dzieit 14.03.2006 r., kiedy to Walne Zebranie 
Czlonkow towarzyszenia w Zlotym Potoht zatwierdzilo ZSROW, a S'l.d Rejonowy wpisa! PPJ 
do Krajowego Rejestru S'l.dowego. Aby osi~~c cele strategiczne zawarte w Lokalnej Strategii 
Rozwoju na lata 2009-2013 zaplanowano realizacj,< 219 operacji, kt6rych I'l.czny budzet na lata 
2009-2013 wynosill0,54 min. (dodatkowo Stowarzyszenie PPJ otrzyma!o 4 min z1.) . Pol'l.czenie 

sit orgrullzacj i pozarz'l.dowych, sektora prywatnego oraz sektora publicznego zintegrowalo 
dzialania na rzecz rozwoju obszaru co r6wniez przyczyni!o si,< do podniesienia jakosci zycia 
mieszkaiLc6w oraz do lepszego wykorzystania lokalnych zasob6w. 

Dzialalnosci Stowarzyszenia PPJ przyswiecaj'l. cele strategiczne zawarte w Lokalnej Strategii 
Rozwoju (LSR). Stowarzyszenie m.in. kreuje i wspiera dzialania sluz'l.ce wykorzystaniu 
i zagospodarowaniu zasobow spolecznych, naturalnych, kulturalnych i turystycZl1ych P6!nocnej 
Jury. Stowarzyszenie wspiera dzialania podnosz'l.ce swiadomosc ekologicZl11b przedsi~biorczosc, 

integracj" mi~dzypokoleniow~. Propaguje dzialania id'l.ce w kierunku znajomosci i poszanowania 
dziedzictwa kulturowego, tradycji , obyczajow, przyczynia si" do upowszechniania zdrowego stylu 

zycia. Stowarzyszenie wspiera oddolnie inicjatywy spoleczne, zwiqzane z funkcjonowaniem 
polskiej wsi, odnosz'l.ce si« zarowno do kwestii duchowychjak i materialnych. 

Pani Halina Palarz przedstawila prezentacj,\! multimedialn'l. 0 stanie wdraZania Lokalnej Strategii 
Rozwoju na obszarze dzialania Stowarzyszenia. Om6wila projekty zrealizowane b!1.dz b«d'l.ce 
w trakcie realizacji przez beneficjentow z szczeg6lnym uwzgl,\!dnieniem Gnliny i Miasta 
Kozieglowy. Gmina Kozieg!owy z!ozy!a 6 wniosk6w, z tego 3 rozliczone ( lista operacji stanowi 
za!'l.cznik nr 18) . Ogolem wp!ynce!o 350 wniosk6w, z tego 47 z Gminy Kozieglowy. Najwi«cej 
wnioskow na przedsi<;biorczosc wplyn,\!lo z Gminy Kozieg!owy. 
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Pani Halina Palarz przedstawila efekty dzialalnosci Stowarzyszenia PP J w ramach dzialan 

"Funkcjonowanie lokalnej grupy dzialania, nabywanie umiej«tnosci i aktywizacja" i "WdraZanie 
projekt6w wsp6Ipracy". Uczestnicy Sesji otrzymal i najnowsZli publikacj« opracowan'l. przez 
Stowarzyszenie- album Magiczna P61nocna Jura. 

Po przedstawieniu prezentacji Pani Halina Palarz podzi«kowala za zaproszenie na 

dzisiejsz'l. sesjc< oraz za dotychczasow'l. wsp6Ipracc<. Wyrazila nadziejt(, ze kolejny okres 
programowania PROW 2014-2020 b«dzie r6wnie owocny w realizacj« projekt6w unijnych na 

obszarze dzialania PPJ jak dotychczasowy. 

Wiceprzewodnicz'l.cy Rady Pan Roman Was stwierdzil, ze Lllieszkailcy Gm iny i Miasta 
Kozieglowy stanowi'l. 20% mieszkaric6w calego Stowarzyszenia PP 1, a po przeliczeniu wartosci 
projekt6w wynika , ze ilose srodk6w uzyskanych dla Koziegl6w nie przekracza 15%. 
Pani Halina Palarz wyjasnila, ze ilosc mieszkanc6w nie jest wartosci'l. wedlug kt6rej standardowo 
przekazywane S'l. srodki. Przekazywane srodki S'l. zaleme od aktywnosci i potrzeb beneficjent6w, 
kierowane S'l. tam gdzie S1\. potrzebne . Nie mozna dzielic budzetu proporcjonalnie do liczby 
mieszkailc6w. 
Pan Marcin B«dkowski zapytal z jakich powod6w zostaly odrzucone wnioski, czy byly 
merytorycznie :lIe przygotowane. 
Pani Halina Palarz wyjasnila, ze wnioski byly dobrze przygotowane, ale z powodu braku srodk6w 
nie zakwaliflkowaly si« do reali zacji. 
BUlmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SI«czka podkreslil, ze w dniu dzisiejszym zostalo 
podsumowane kilka lat dzialalnosci lokalnej grupy dzialania, kt6ra od samego POCZ1\.tku ma 
w zamysle rozw6j subregionu Partnerstwa P61nocnej Jury. Gmina Kozieglowy jest wyj1\.tkowo 

aktywna w pisaniu projekt6w, a pula srodk6w finansowych przypisana dla GiM Kozieglowy 
zostala wykorzystana w 100%. Podzi«kowal Pani Prezes oraz calej Radzie PPJ za dzialalnosc na 
rzecz rozwoju subregionu i ogromne zaangaZowanie oraz za codzienn1\. , merytoryczna 
wsp61prac«. Wyrazil nadziej«, ze kolejny okres programowania bc<dzie r6wniez bardzo owocny 
w realizacj« unijnych projekt6w. 
Radny Pan Leonard Jagoda dodal, ze Gmina Kozieglowy otrzymala lyle ile bylo mozna. Jezeli s1\. 
niedobory, to zalezy r6wniez od samych radnych. S'l. srodki dla organizacji pozarz1\.dowych, ale 
nie zawsze mozna je wykorzystac. Stowarzyszenie dla Rozwoju Gminy Kozieglowy otrzymalo 
wi«cej srodk6w niz mozna by/o zrobic , zmuszony byl wi«c wycofae 5i« z dw6ch wniosk6w ze 
wzgl«du na wklad wlasny. lnne gminy byly bardziej przewiduj'l.ce - utworzyly rezerwy budZetow1\. 

i wspieraj1\. inicjatywy, udzielaj1\. wsparcia w okresie przejsciowym. Bye moze w 2015 roku idea 
przeniesie si« na rzeczywistose . Nadmienil, ze w Gminie Kozieglowy mozLiwy jest 6 godzinny 
atrakcyjny program turystyczny. 

Pan Roman Was podkreslil, ze Stowarzyszenie PP J utworzylo rozpoznawaln1\. mark«. 
Pani Halina Palarz poinformowala, ze byly audycje radiowe, filmy, P6b10cna Jura jest dobrze 
promowana. Lokalna grupa dzialania rna r6wniez rnoZliwosc skutecznego ubiegania si« 0 zmian« 
przepis6w , zwlaszcza doboru procedur dotycz1\.cych wniosk6w, s1\. jut. prace nad zlagodzeniem 
procedur zwi'l.Zanych z rozliczaniem wniosk6w. Czynione S1\. starania , by w przyszlyrn okresie 
prograrnowania udalo si« jak najwi«cej srodk6w otrzymac. 
Burmistrz Pan 1acek SI«czka podkreslil, ze bywaj1\. problemy w procedurze ubiegania sit< 0 srodki, 
w realizacji i rozliczaniu . Koniecznosci1\. jest uproszczenie tych rygorystycznych procedur. 
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Ponadto drugim waznym elementem jest to, by wprowadzic system zaliczkowania dla 
beneficjentow. 
Przewodnicz"ca Rady podzi~kowala Pani Prezes za dzialalnos6 na rzecz rozwoju w gminach 
czlonkowskich Stowarzyszenia PPJ i zyczyla, by kolejny okres prograrnowania by1 r6wnie 
owocny jako obecny. 

Ad. pkt 5 

Pan Miroslaw Flak przedstawil projekt uchwaly w spraWle zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal"cznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projeklll uchwaly. 

Uchwala Nr 283IXLIIII2014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyj~ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 6 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w spraWle zmlan w budzecie GiM 
Kozieglowy na 2014 rok (zal"cznik nr 20 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2841XLII/2014 w sprawie zmian w budzecie GiM Kozieglowy na 2014 rok zostala 
przyj~ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 7 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 
2741XLIII2014 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 29.05.2014 r. w sprawie zaci<tgni~cia 
pozyczki dlugoterminowej. ( zal"cznik nr 21 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 285/XLIII/2014 w sprawie w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 2754XLU/2014 Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 29.05.2014 r. w sprawie zaci<tgni~cia pozyczki 
dhlgotenninowej zostala przyj~tajednoglosnie. 

Ad. pkt 8 

Pan Miroslaw Flak przedstawi! projekt uchwaly w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 
275IXLIII2014 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 29.05.2014 r. w sprawie zaci<tgni~cia 
pozyczki dhlgotenninowej ( zal"cznik nr 22 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 286/XLI1II2014 w sprawie w sprawie uchylenia Uchwaly Nr 275/XLIII2014 Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 29.05.2014 r. w sprawie zaci<tgni~cia pozyczki 
dlugoterminowej zostala podj~ta.iednoglosnie. 



7 

Ad. pkt9 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie zaci'llPli\!cia pozyczki 
dlugotenninowej z Funduszu Ochrony Srodowiska ( zal'lcznik nr 23 do protokolu). 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjaSnila, ze na poprzedniej sesJI 
podejmowano uchwaly w sprawie zaci<tgni,(cia pozyczek , aJe zostaly one zakwestionowane przez 
RIO. Uchwaly te zostaly uchylone w dniu dzisiejszym i obecnie podejmowane s'l nowe uchwaly 
na te same kwoty, ale uchwaly te doprecyzowane S'lO uwagi RIO. 

Uchwala Nr 2871XL11l/2014 w sprawie zaci<tgni\!cia pozyczki dhlgotenninowej zostala przyj\!ta 
jednoglosnie. 

Ad.pkt l O 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w sprawie zaci<tgnil(cia pozyczki 
dlugoterminowej ( zal'lcznik nr 24 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 288IXLIIII2014 w sprawie zaci<tgni\!cia pozyczki dlugoterminowej zostata podj\!ta 
jednoglosnie. 

Ad. pkt 11 

Pan Miroslaw Flak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly z dnia 22 
IUlego 2005 r. w sprawie utworzenia Zespotu Ekonomiczno-Adrninistracyjnego Oswiaty 
Samorz'ldowej Gminy i Miasta Kozieglowy oraz nadania Statutu ( zal'lcznik ill 25 do protokolu). 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze obecnie pomoc materiaJna dla 
uczni6w prowadzona jest przez Zesp6l Ekonomiczno-Administracyjny Oswiaty w Urzl(dzie GiM, 

a pozostale sprawy zasilkowe i alimentacyjne prowadzone S'l przez Osrodek Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach z siedziblt ul. 3 Maja . Maj'lc na uwadze usprawnienie procedury zwi'lZanej 
z pomoc'l materialnlt dla uczni6w, by sprawy zasilk6w prowadzone byly w jednym miejscu , przez 
Osrodek Pomocy Spolecznej , podj\!to ustaJenia ze wszystkie te sprawy bl(d'l powadzone przez 
GMOPS. W zwi'lZku z tym zachodzi koniecznosc wyl'lczenia lych zadaiJ ze Statutu ZEAOS , 
a wlltczenie do statutu GMOPS i udzielenia upowai.nienia dla Dyrektora GMOPS do 
prowadzenia posl'<powaiJ administracyjnych w tym zakresie. 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 289IXLIII/2014 w sprawie zmiany uchwaly z dnia 22 lulego 2005 r. w sprawle 
utworzenia Zespolu Ekonomiczno-Adminislracyjnego Oswiaty Samorzltdowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy oraz nadania Statutu zostala podjl(tajednoglosnie. 
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Ad. pk! 12 

Pan Marian Szmukier przedstawit projekt uchwaty w sprawie w sprawie zmiany Statutu 
Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej w Koziegtowach ( zahtcznik nr 26 do 

protokoru). 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 290IXLIIll2014 w sprawie zmiany Statutll Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy 
Spolecznej w Kozieglowach zostala podj~ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 13 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w sprawie llpowatnienia Dyrektora 
Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej w Koziegtowach do prowadzenia post~powail 
z zakresu pomocy materialnej 0 charakterze socjalnym ( za1'lcznik nr 27 do protokolu). 
Radni nie zgtaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2911XL111/2014 w sprawie upowa:i:nienia Dyrektora Gminno-Miejskiego Osrodka 

Pomocy Spolecznej w Kozieglowach do prowadzenia post@owan z zakresu pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym zostala podj~ta jednoglosnie. 

Ad. pkt 14 

Pan Miroslaw Flak przedstawil projekt uchwa!y w sprawie przyj~cia Strategii 
Rozwi'lzywania Problem6w Spolecznych Gminy Kozieglowy na lata 2014-2018 (zal'lcznik nr 28 
do protokotu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2921XLIIII2014 w sprawie przyj~cia Strategii Rozwi'lzywania Problem6w 
Spolecznych Gminy Kozieglowy na lata 2014-2018 zosta!a podj«ta jednoglosnie. 

Ad. pk! 15 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj«cia Strategii 
Rozwi'lzywania Problem6w Spotecznych Gminy Kozieglowy na lata 2014-2018 (zal'lcznik nr 29 
do protokoru). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 293IXLUII2014 w sprawie przyj«cia Strategii Rozwoju Gminy i Miasta Kozieglowy 
na lata 2014-2020 zostala przyj«tajednoglosnie. 
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Ad. pkt 16 

Pan Damian Cesarz przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj<ecia "Programu Ochrony 
Srodowiska dla Gminy i Miasta Kozieglowy na lata 2012-2015" (zal'lcznik or 30 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 294IXLIU/2014 w sprawie przyj<ecia "Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy 
i Miasta Kozieglowy na lata 2012-2015" zostala podi<etajednoglosnie. 

Ad. pk! 17 

Pan Miroslaw Flak przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyratenia zgody na 

przedluzenie umowy dzierzawy - kiosk "RUCH" w Kozieglowach - ( za1'lcznik or 31 do 
protokolu). 

Przewodnicz'lca Rady Pani Jomma Kolodziejczyk wyjaSnila, ze jest to kiosk "RUCH" przy 
Gimnazjum w Kozieglowach. 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 29S/XLlII/2014 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 
(kiosk "RUCH" w Kozieglowach) zostala podj<etajednoglosnie. 

Ad. pkt 18 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci w 
Nowej Kuznicy z przeznaczeniem na plac zabaw ( zal'lcznik or 32 do protokolu). 
Przewodnicz'lca Rady Pani JOaIllia Kolodziejczyk wyjasnila, ze jest to kiosk "RUCH" przy 
Gimnazjum w Kozieglowach. 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2961XL1II12014 w sprawie nabycia nieruchomosci w Nowej Kuznicy 
z przeznaczemem na plac zabaw zostala przyj<eta przy 1 wstrzymuj'lcym si<e glosie. 

Ad. pkt 19 

Burmistrz Pan Jacek SI<eczka przedstawil informacj<e 0 dzialalnosci w okresie 
mi<edzysesyjnym. 

- na wst<erie apelowal do wszystkich mieszkancow 0 segregowanie odpadow . W ostatnim czasie 
wzrasta iJosc odpadow niesegregowanych, a ilose odpadow posegregowanych jest coraz mniejsza . 

lezeli mieszkancy b«d'l w sposob dowolny wyrzucae odpady , dojdzie do tego, ze b<edzie musial 
bye rozpisany nowy przetarg, a co za tym idzie nast'lPi podniesienie stawki. 

Przewodnicz'lca Rady Pani JOaIllia Kolodziejczyk podkreslila, ze wszyscy mieszkancy ponios'l 
konsekwencje za mieszkancow, ktorzy zadeklarowaJi segregacj<e, a smieci nie segregnjlb 

- konczy si<e kolejny rok szkolny, zostaly podsumowane osi~ni<ecia w powiatowych 
i wojewodzkich konkursach . Sporo wychowankow w terenu GiM Kozieglowy osi~a dobre 
wyniki w konkursach . W Urz«dzie GiM Kozieglowy zostaly Wf«czone nagrody dla 
najzdolniejszych uczniow; 
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- w Lgocie Gomej odbyiy si~ uroczystosci zwi¥ane z nadaniem imienia Szkole Podstawowej 
i Gimnazjwn. Podzi~kowai organizatorom za bardzo dobre przygotowanie tej uroczystoSci; 

- w okresie wakacji bcrd<t funkcjonowaiy oddziaIy przedszkolne : w lipcu - w Cynkowie, 
a w sierpniu w Gniazdowie. Co roku rotacyjnie oddziai przedszkolny w katdej szkole bIJdzie 

placowk<t dyzuruj<tc<t; 
- wplyn~ly srodki z WOMIR SPA stanowi<tce zwrot kosztow remontu drogi w Rzeniszowie; 
- przekazano wykonawcy plac pudowy ul. P1ebanska w Kozieglowach; 

- trwaj<t przygotowania do rozstrzygnillcia przetargu na "schetynowkcr" , wptyncr10 8 ofert; 
- porz<tdkowane s<t sprawy drog, ktore zamierzamy remontowae. Problem jest gdy zachodzi 

potrzeba zajllcia gruntu blld<tcego wtasnosci<t osob fizycznych. Obecnie s<t roszczenia 
mieszkancow, ktorzy kiedys wyrazili zgodll na zajllcie gruntu. Aby doszlo do remontu czy 
modemizacji drogi, w pierwszej kolejnosci stan prawny musi bye uregulowany; 

- w zakresie utrzymania czystosci i porz<tdku na terenie Gminy i Miasta - wszystkie sprawy w tym 
zakresie na biez<tco realizuje ZUK; 
- w dniu wczorajszym WTllczono mieszkancom laptopy, a dla wieli z nich by! to pierwszy kontakt 
z komputerem. W ramach projektu 111 rodzin otrzymalo laptopy, a pozostala rezerwa srodkow 
fmansowych blldzie przeznaczona dla kolejnych rodzin . Podkreslil, ze warto bylo ten projekt 
napisae. 

Ad. pkt20 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjll 
o podejmowanych dziaianiach w okresie milldzysesyjnym . W okresie micrdzysesyjnym - od sesJl 
Rady w dniu 29 maja 2014 roku podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz<tdku obrad biez<tcej sesji, 

zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady na dzieil24 czerwca br. , 

praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplyncr10 pismo Biblioteki Slllskiej dotyczllce dzialalnosci 
samorzlldowych bibliotek w wojewodztwie slllskim w 2013 roku. 

Przewodniczllca Rady poinformowaia, ze wplynllio podzillkowanie dla Radnych od Dyrekcji, 
Nauczycieli, Rodzicow oraz Uczniow Zespolu Szk6! w Lgocie G6mej za wsparcie uroczystosci 
nadania imienia Szkole Podstawowej i Gimnazjum. 

Ad. pkt 21 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 22 

Wolne wnioski: 
Dyrektor Osrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja zaprosila sohysow na pierwsze 

spotkanie organizacyjne dotyczllce "Turnieju Soiectw" . Spotkanie to odblldzie sill w najblizszy 
wtorek tj. 01 lipca br. 0 godz. 17,00 w Osrodku Promocji Kultury w Kozieglowach. 



II 

Soltys wsi Postc(p Stanislaw Oleksiak nawi'lZal do podejmowanej w dniu dzisiejszym uchwaly 
w sprawie wyra;J:enia zgody na wydzierzawienie nieruchomosci dla "RUCH". S~dy i prokuratura 
zostawiaj'l korespondencjC( w kioskach Ruchu, chcialby aby w Kozieglowach mozna bylo odbierae 
korespondencjC(, bo mieszkancy Postc(pu musz~ odbierae zawiadornienia az w Cynkowie. 
Burmistrz Pan Jacek SIC(czka wyjasnil, ze samor~dy zapisaly protest w tej sprawie, bo wyb6r 
najnizszej ceny nie jest zawsze odpowiedni. Ubolewa nad tym, ze na terenie GiM jest bardzo malo 

takich pllnkt6w odbioru korespondencji . 
Pan Stanislaw Oleksiak zaakcentowal, ze soltysi powinni bye powiadornieni gdzie takie Pllnkty S'l 
wyznaczone. 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk dodala, ze samorz~d nie rna wptywu na te 
ustalenia. Pierwotnie na terenie GiM mialo bye 5 punkt6w odbioru , ale wlasciciele sklep6w nie 
wyrazaj'l zgody na to . W Cynkowie jedna osoba prowad~ca sklep zgodzila siC( do podj«cia tego 
obowi'lzku. Proponowala, by Pan Oleksiak poprosil osobC( prowadz'lc~ sklep w Post«pie , 
by wyrazila zgod~ na odbieranie korespondencji s'ldowej. 

Ad.pkt23 

Wobec wyczerpania porz'ldku obrad, Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 
zamknC(la obrady czterdziestej trzeciej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dziC(kuj'lc radnym 
oraz zaproszonym gosciom za przybycie i lIdzial w sesji. 
Na tym obrady czterdziestej trzeciej Sesji zakonczono. , 

protok6~~dzila : 
u rSZUI/ >xa 

Joanna 


